
   
 

 

Verslag  noord-zuidraad –  21 mei 2024 

Aanwezig:  
Hans Crol, Patrick Vissers, Kari De Cordt Mia Jamer, Oger Vaes, Josy 

Vandervorst, Dirk Vercruysse, Greta Lowell en  Dirk Kops 

 

Verontschuldigd 

Gerd Baetens  

 

Agenda:  

 

1. Patrick Vissers begint de vergadering met de voorstelling van zijn collega en opvolger Kari De 
Cordt.  
Kari is in het gemeentelijk team opgenomen om zich te ontfermen over cultuur/toerisme/ 
jeugd. Daarenboven neemt ze ook de gemeentelijke taken waar wat het Noord-Zuidgegeven 
betreft. Voor Kari is de Wereldwinkel geen onbekend gegeven. Haar interesse voor de 
gemeentelijke Noord-Zuidwerking was onmiddellijk een feit.  
Patrick Vissers blijft voorlopig ook nog de adviesraad volgen. 
 

2. Goedkeuring - verslag vorige vergadering – 5 maart.  
 
 

3. Evaluatie filmfestival Haacht met eventuele verdere uitbreiding van de samenwerking.  
Het Afrikafilmfestival is goed onthaald. Het was zeker een meerwaarde voor alle partijen dat 
zowel Het Haachtse Gris als de Boortmeerbeekse Noord-Zuidraad de handen in elkaar 
hebben geslagen. Misschien is het wel goed om bij een volgende editie mee de keuze van de 
film te bepalen. Mia neemt contact op met Haacht om te bevestigen dat Boortmeerbeek de 
samenwerking als zeer positief heeft ervaren.  

 

 
4. Opvolging memorandum – stand van zaken  



Sinds begin 2024 zijn alle politieke partijen tweemaal aangeschreven om het memorandum 
van de Noord-Zuidraad toe te lichten . Het memorandum van de Noord-Zuidraad is 
toegelicht bij Cd&V  en Groen. Vermits schepen Hans Crol van de NV-A officieel deel 
uitmaakt van de Noord-Zuidraad en het memorandum mee heeft besproken, moest deze 
toekomstvisie niet extra in de N-VA-partij worden toegelicht. Hans heeft de standpunten zelf 
in zijn partij kunnen toelichten.  
De adviesraad kwam wel tot het besluit om de resterende politieke partijen nogmaals aan te 
schrijven wat de toelichting van het memorandum betreft. Dirk Kops heeft deze opdracht 
onmiddellijk uitgevoerd en het Vlaams Belang heeft enkele dagen later gereageerd met een 
afwijzing. 
 

5. Activiteiten Noord-Zuidraad in het najaar:  
 
a)  Boortmeerbeek Feest 

Boortmeerbeek Feest gaat toch door op 1 september. Bij de Noord-Zuidraad werden veel 
vraagtekens geplaatst om nog deel te nemen. De opkomst was in het verleden mager en 
de Noord-Zuidraad kon in het verleden niet echt haar ei kwijt.  Kari De Cordt heeft de 
opdracht om opnieuw een werkgroep samen te roepen voor Boortmeerbeek Feest op 7 
juni. Dirk Kops zal deze werkgroep bijwonen en nadien wordt beslist of de Noord-
Zuidraad al dan niet deelneemt aan Boortmeerbeek Feest. Dirk heeft aan iedereen mails 
uitgestuurd om uiteindelijk toch deel te nemen. 

b) Lezing najaar  
Zoals reeds eerder besproken wordt er in het najaar een lezing georganiseerd. Er wordt 
op de eerste plaats geopteerd om Els Hertogen van 11.11.11 uit te nodigen. Els wordt 
uitgenodigd in  Boortmeerbeek om n.a.v. de gemeenteraadsverkiezingen de 
noodzakelijkheid van de Noord-Zujddialoog in elke gemeente toe te lichten.  
11.11.11 is gecontacteerd en momenteel wordt nog even overlegd wanneer Els Hertogen 
de lezing kan uitvoeren.  
In tweede instantie wordt er ook uitgekeken naar een lezing met als onderwerp: het 
missioneringswerk bekeken vanuit de bril 2024 

 

c) Toelichting inleefreis 
Wanneer een inleefreis door de gemeentelijke adviesraad  wordt ondersteund, 
verwachten we dat deze reis en de bijkomende initiatieven worden toegelicht. Bij één 
initiatief is dit nog steeds niet gebeurd.  
Er is opnieuw een aanvraag geweest voor een project in een hospitaal in Oeganda. Bij de 
volgende Noord-Zuidraad wordt deze aanvrager uitgenodigd om het project toe te 
lichten.  
Ook An Morissen wordt bij de volgende vergadering uitgenodigd om een project voor te 
stellen.  

d) Kerstmarkt 13 dec 
Aan de kerstmarkt wordt door de Noord-Zuidraad niet deelgenomen.  11.11.11 bekijkt  
nog even of men op deze  markt kaarten zal verkopen. 
 
 

6. Activiteiten deelverenigingen 
 
Geen speciale planning van nieuwe activiteiten voor de zomervakantie. 

 
7. Communicatie met de gemeente  



 
Met de Noord-Zuidraad een korte tekst geschreven over het wel en wee van de 

adviesraad.  ‘Noord-Zuid informeert …’ 

In de Flash zal deze tekst verschijnen. Bij elke editie kunnen we niet publiceren, vermits er 

heel wat info wordt aangeboden. 

 
 

8. Automatische overdracht van de werking Noord-Zuid bij nieuwe coalitie of bijkomende 
administratieve verplichtingen.  
De nieuwe gemeenteraad lanceert een oproep om de adviesraad nieuw leven in te blazen of 
te bestendigen. Er wordt uitgekeken naar nieuwe leden en versterking van de adviesraad.  

 

 

9. Varia 
- 1 september moeten de subsidieaanvragen worden ingediend.  
- Een datum voor de volgende bijeenkomst moet nog afgesproken worden.    
 
 
Dirk kops 

 

 

 


